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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 Incheiat astazi 09.02.2015 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.49/03.02.2015, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 11 consilieri din totalul de 12 consilieri in 
functie. La sedinta participa domnii ing.Puscaciu Dan-reprezentant ACM IV 
Bucuresti, Trusca Maria,director Scoala Gimnaziala „Costea Marinoiu” Oc.Mari, 
comisar sef Safta Tudorel-Politia Oc.Mari si Banuta Alexandru locuitor al 
or.Oc.Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINEA DE ZI : 
 

1. Proiect de hotarare privitor la : Aprobarea  bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2015. 

2. Proiect de hotarare privitor la : Actualizarea comisiei de validare, constituita 
prin Hotararea Consiliului Local Oc.Mari nr.1/21.06.2012. 
Probleme diverse. 
Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 29.01.2015, 

care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 

Aprobarea  bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2015”. 
Domnul consilier Lazaroiu Constantin observa ca veniturile repartizate de la 

stat sunt mai mari, apreciind ca este un lucru bun pentru localitate. A observat ca se 
sta bine si cu veniturile proprii. In bugetul prezentat cheltuielile sunt repartizate 
judicios. Considera ca este necesar ca pe lista dotarilor sa fie prinse o lama, o sararita, 
freza trotuare, deoarece in situatii de urgenta nu avem cu ce interveni. Trebuiesc 
facute subtraversari pentru afluentii care afecteaza gospodariile, dand exemplu 
torentul „Evantai”-Cosota, unde trebuie facuta o subtraversare in partea de jos. 
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Trebuie puse semne de circulatie in oras, mai ales in zona Salinei pe str.A.I.Cuza 
unde lucrarile efectuate lasa de dorit. S-a taiat asfaltul, nu a fost refacut in totalitate, 
iar gropile cresc de pe o zi pe alta. 

Domnul ing.Puscaciu Dan spune ca pe str.A.I.Cuza se va incerca ca lucrarile de 
introducere apa  si canal sa se faca prin foraje orizontale, intrucat pe aceasta strada 
sunt multe retele. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca in zona captarii Marusca – 
Lunca cantitatea de apa ar putea fi preluata de catre S.E.M. Rm.Valcea. Trebuie 
facuta o lista cu terenurile libere proprietatea orasului, deoarece se doreste construirea 
unei Sali de sport, un teren de fotbal. Considera ca se poate interveni pe langa 
Conversmin Bucuresti sa ecologizeze o suprafata de cel putin 10-12 ha pe care apoi 
sa o predea orasului. 

Domnul primar spune ca or.Oc.Mari a primit pentru anul 2015 o suma 
considerabila. Promite ca de saptamana viitoare vor fi gata mapele tehnice pentru 
obiectivele de investitii. Saptamana aceasta va merge, impreuna cu administratorul 
public la Bucuresti pentru semnarea contractului pentru inca 7 km de asfalt. S-a 
solicitat catre Conversmin trecerea in domeniul public al terenurilor, insa nu se 
doreste predarea momentan. Cu privire la sala de sport se cunoaste ca aceasta trebuia 
realizata langa Scoala Oc.Mari, insa terenul nu indeplineste criteriile, suprafata fiind 
mica. Cat privesc semnele de circulatie, pe str.Albinelor se pune calcar, iar dupa 
terminarea lucrarii vor fi puse si semnele de circulatie. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare si a fost aprobat cu 11 voturi 
„pentru”. 

S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :”Proiect de hotarare privitor la : 
Actualizarea comisiei de validare, constituita prin Hotararea Consiliului Local 
Oc.Mari nr.1/21.06.2012”. 

Domnul secretar spune ca nominalizarile trebuiesc facute pe grupurile de 
consilieri, asa cum au fost intrunite in anul 2012. 

Domnul consilier Merisel Petre propune ca membru pe dl.Ancuta Constantin, 
care este aprobat cu 10 voturi „pentru”. 

Domnul consilier Perian Dumitru propune pe dl.Nitescu Mihai, care refuza 
nominalizarea. Domnul Perian propune atunci pe dl.Gaitanaru Constantin, propunere 
aprobata cu 10 voturi „pentru”. 

A fost supusa la vot validarea comisiei care a fost aprobata cu unanimitate de 
voturi. 

S-a trecut la probleme diverse. 
Domnul primar il roaga pe domnul Puscaciu sa prezinte stadiul lucrarii apa-

canal in Ocnele Mari. 
Domnul inginer Puscaciu Dan spune ca saptamana trecuta a fost sedinta de 

bilant cu beneficiarul, sedinta unde s-a stabilit plan de lucrari pe formatii de lucru. 
Spune ca deja au venit 2 echipe pentru lucrari. Prioritate au strazile Strandului, 1 Mai, 
Florilor, 1 Decembrie, unde se si lucreaza in prezent. Pe strada Cocenesti sunt probe 
de etanseitate. Este surprins ca nu poate gasi forta de munca in Ocnele Mari. 

Domnul Banuta Alexandru, locuitor al or.Oc.Mari spune ca ar trebui facute la 
imprimanta informari pentru locurile de munca la ACM 4 Bucuresti. 
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Domnul primar spune ca la Consiliul Judetean Valcea este post liber de inginer 
constructor. 

Domnul consilier Badea Ilie spune ca daca sunt bani ar trebui schimbate 
indicatoarele rutiere, in special cele de limitare de viteza in aproprierea scolilor, 
gradinitelor. 

 Domnul Safta Tudorel, comisar sef Politia Ocnele Mari este de acord cu 
montarea de indicatoare langa scoli, gradinite chiar langa podete. 

Domnul Banuta Alexandru doreste din partea executivului sa monteze in oras 
mai multe indicatoare informative privind partea turistica, zonele care pot fi vizitate. 

Domnul primar spune ca in aceasta alatura se vor investi mai multi bani anul 
acesta, incepand cu Centrul turistic care se va construi cat mai curand. 

Doamna Trusca Maria, director Scoala Gimnaziala „Costea Marinoiu” Oc.Mari 
aduce la cunostinta Consiliului Local ca a fost activat cu Banca Mondiala proiectul 
pentru Gradinita ( reabilitare, extindere). 

Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca a fost contact de dl.Laurentiu Chirita 
cu privire la imobilul Scoala Buda, intrucat acesta doreste sa deschida o gradinita 
privata in acea zona. 

Domnul primar doreste sa aduca la cunostinta ca duminica – 15.02.2015 vor fi 
organizate „Serbarile Zapazii” in punctul „Parvu”. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,   
                                                         
                DRAGOI CONSTANTIN                        ANGHELUTA DUMITRU 
 
 
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
09.02.2015  


